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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

Czy planowane jest  przedłużenie  ul.  Kołobrzeskiej  w stronę Cmentarza Komunalnego za
Drogą Ekspresową nr 3 i na kiedy planowana jest ta inwestycja?
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